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باید چالش ها را کنار بگذاریم
لمللی انرژی اتمی با بیان این که جلسات خیلی مهمی در تهران داشته است،تاکید کرد:پیشنهادی به ایران داده ام که شامل گام های عملیاتی است و تیم های طرفین در نشست  سرویس خبر: مدیرکل آژانس بین ا

جداگانه در حال تعریف این گام های عملیاتی دو طرفه هستند.

ــا در  ــزارش خــبــرنــگــار م ــ ــه گ ب
اصفهان، رافائل گروسی دیروز 
با  مشترک  خبری  نشست  در 
رئیس سازمان  اسلامی  محمد 
انرژی اتمی در حاشیه نخستین 
لمللی هسته ای  کنفرانس بین ا
در اصفهان افزود: روز دوشنبه نشست های مهمی 
را با مذاکره کننده ارشد و وزیر خارجه ایران در تهران 
داشتم، ما در مرحله حساسی هستیم و این شروع 

فعالیت های جدید میان ایران و آژانس است.
وی ادامه داد: یک سال قبل بر سر بیانیه مشترک 
توافق کردیم و آن سند مهمی بود که به امضا رسید 
و در آن درباره سطح همکاری های نظارتی و پادمانی 
و آنچه برای حل مسائل باقی مانده نیاز است، تاکید 
شد. این سند گام های اضافی که طرفین بایدبردارند 
و این گام ها با وجود کاستی ها برداشته شده را بیان 
می کند که امروز توافق کردیم این سند ادامه پیدا 

کند و مفاد آن معتبر است.

 ارائه پیشنهاد برای گام های عملیاتی به ایران
وی در پاسخ به این سئوال که آیا امروز الحاقیه تازه ای 
به متن بیانیه مشترک مارس 1401اضافه شد؟ گفت: 
و  ایجاد کنیم  را   این نیست سند جدیدی  ما  قصد 
مبنای ما همان سند مارس سال گذشته است. مهم 
است که بیانیه مشترک را بدون تغییر ادامه دهیم، 
چون ظرفیت حل مسائل را دارد که به مسائل جاری 
و حل مسایل پادمانی و گام های اضافی توجه دارد و 
ما امروز در مذاکرات بر برداشتن گام های ملموس در 

این باره توافق کردیم.
مدیرکل آژانس در ادامه در پاسخ به سؤالی مبنی بر 
این که در مورد نقش اسرائیل نگرانی هایی وجود 
دارد و اسرائیل نقش مخربی را ایفا می کند، شما چه 
اقدامی را در این باره انجام می دهید؟ اظهار داشت: 
ما به بازیگران خارجی توجه نمی کنیم مخاطب ما 
ایران است و نقش ایران را در نظر می گیریم. در امنیت 
و صلح منطقه ای و بین المللی منافعی وجود دارد که 
گاهی اوقات این منافع در تعارض قرار دارند که به آنها 
توجهی نمی کنیم و اقداماتی را با ایران برنامه ریزی 
می کنیم تا هر گونه شک و شبهه ای از برنامه هسته ای 
ایران وجود دارد، زدوده شود و در مسیر صحیحی با 

همکاری جمهوری اسلامی پیش خواهیم رفت.

ضامن اجرای برجام در حوزه فنی هستیم
گروسی در پاسخ به سئوال دیگری مبنی بر این که  بنا 
بر 15 گزارش آژانس، ایران به برجام پایبند بوده است و 
آمریکا یک جانبه از آن خارج شد، در این شرایط چطور 

از ایران انتظار دارید به همه تعهداتش در قالب برجام 
پایبند باشد؟ تاکید کرد: ما مشغول کار هستیم که این 
مشکل را حل کنیم. باید با ایران همکاری کنیم که به 
مسیر قبلی برگردیم و تلاش می کنیم شرایط را برای 
ما  ایران به مسیر قبلی تسهیل کنیم.  بازگرداندن 
ضامن اجرای برجام در حوزه فنی هستیم. می دانیم 
چه اقداماتی باید انجام شود و در حال هماهنگی 

جهت انجام آن اقدامات هستیم.
وی یادآور شد: باید با ایران همکاری کنیم تا به مسیر 
بازگشت به برجام  را برای  قبلی برگردیم و شرایط 
تسهیل کنیم و می دانیم که چه اقداماتی باید در این 

زمینه انجام شود.
رافائل گروسی همچنین دیروزدر سخنانی در دومین 
در  هسته ای  لمللی  بین ا کنفرانس  برگزاری  روز 
اصفهان گفت: در زمان سختی هستیم، این منطقه 
در تنش های زیادی قرار دارد و اینجا در کنفرانس 
به  فنون هسته ای می توانیم  و  علوم  لمللی  بین ا
راهکار موثر بیاندیشیم، من مطمئنم اگر به خوبی 
اصفهان  در خیابان های  که  برویم جوانانی  پیش 

دیده  ام، شاد می شوند.
به  افزود:  اتمی  انرژی  لمللی  بین ا آژانس  مدیرکل 
و  کنیم  کار  با هم  کنفرانس می توانیم  این  واسطه 
نتایج تحقیقات مان را زیر نور اعتماد به یکدیگر نشان 
دهیم، ما باید چالش ها را کنار بگذاریم و از پله های 

سخت و سیمانی بگذریم تا به هم افزایی میان ایران 
و جهان برسیم.

مدیرکل آژانس اظهار داشت: سالانه با 4 میلیون بیمار 
سرطانی در دنیا مواجهیم که با مرگ روبرو می شوند 
باید اهمیت رادیوتراپی را جدی بگیریم  بنابراین 

چیزی که در ایران دنبال می شود.

سخنان اسلامی
رئیس سازمان انرژی اتمی هم در این نشست گفت: 
لمللی انرژی اتمی گفتگوی  با مدیرکل آژانس بین ا

سازنده و رو به جلویی داشته ایم.
از تعامل  محمد اسلامی افزود: اگرچه بدخواهان 
ایران و آژانس ناخرسند هستند و با ادبیات مخرب 
سعی بر سیاه نمایی و کم ارزش نشان دادن دارند 
برای  مبنای خوبی  توافق مشترک  معتقدیم  ولی 
تعامل است و ما بر این خط مبنا به عنوان نقشه راه 

خود میان ایران و آژانس تاکید کردیم.
وی  ادامه داد: ما در این مذاکرات پیشرفت بیانیه 
ارزیابی کردیم  مارس را به عنوان خط مبنا مثبت 
اگرچه به دلیل شرایط به وجود آمده در مسایل ایران 
و آژانس روند همکاری ها کند شد و هر دو طرف از 
این کندی ابراز ناخرسندی کرده بودند. از این پس 
تداوم تعاملات  با آزانس را بر مبنای بیانیه مشترک 
در 3 بخش دنبال می کنیم؛ اول موارد گذشته است 

که در سند برجام در قالب پی ام دی بسته شده 
بود. این  ها مسایل خاص خودش  را دارد که آغشته 
به مسائل بیرونی و سیاسی است و نباید به دیگر 
این بخش موضوع  بخش ها تسری داده شود. در 
مهم 2مکان باقی مانده است، موضوع ناترازی مواد 
حل شد و بر حل 2مکان باقی مانده تمرکز می کنیم.
اسلامی گفت: بخش دوم، درباره وضعیت موجود 
است که در چارچوب ان پی تی و پادمان انتظارات و 
کاستی ها را دنبال می کنیم و برای اقدامات هماهنگ 
برای پیشبرد وضعیت موجود اقدامات متقابل لازم را 
انجام می دهیم و بخش سوم که مدیرکل و شخص 
آقای گروسی مسئول آن است و باید گام هایی بردارند 
که برای آینده است. نقشی که مدیرکل به موجب 
وظایف قانونی برعهده دارد و باید تسهیل کننده 
باشد برای برداشتن موانع و حل مسایل مربوطه که 
عمدتا سیاسی است، در این رابطه حائز اهمیت است.
رئیس سازمان انرژی اتمی گفت: ما توافق کردیم برای 
تهیه پیش نویس این 3 بخش معاونان دو طرف مذاکرات 
را دنبال کنند و اکنون هم مذاکرات در حال انجام است 
و همان طور که زمان پیش می رود نتایج مورد انتظار را 

دریافت کنیم. البته این آغاز یک فرایند است.
اسلامی ادامه داد: باید مراقبت شود تا در تعامل دو 
طرف اقدامات خصمانه علیه ایران که پایه گذاری 

شده با منشاء صهیونیستی است ، تاثیر نگذارد.
وی در ادامه در پاسخ به این سئوال که در سال های 
اخیر شاهد تشدید تنش علیه ایران بودیم و شاهدیم 
این  با  که برجام و مذاکرات شکست خورده است 
حال حضور آقای گروسی تاثیر مثبتی در از سر گیری 
مذاکرات دارد یا خیر؟ گفت: حضور ایشان در امتداد 
تعاملات جاری در چارچوب ان پی تی و موافقت نامه 
پادمان جامع است. ایران از برجام خارج نشده است، 
آمریکا خارج شد و به تعهداتش عمل نکرد و دیگران 
هم به تبع آن اقدامی نکردند. ایران با حسن نیت در 
این توافق مانده و اکنون که کاهش تعهدات داده 
است، ملاکش برجام است. به علاوه قانون اقدام 
را  ملاحظات  این  و  ماست  عمل  راهبردی ملاک 
اکنون  اشاره کردند  و  آقای گروسی مطلع هستند 
چارچوب های ان پی تی، موافقت نامه پادمان جامع 
آقای  ایران است. شخص  و قانون اقدام راهبردی 
لبته جایگاه سیاسی ویژه دارند و یکی  گروسی هم ا
از توافقات امروز ما در سه بخش مورد اشاره همین 
اثرات متقابل  تعاملات سیاسی است که می تواند 

داشته باشد.
بنا به این گزارش مدیرکل آژانس بین المللی انرژی 
اتمی دوشنبه شب به همراه محمد اسلامی از پل 

تاریخی »خواجو« دیدن کرد.

مرگ ۶ نفر به دلیل اصابت 
صاعقه در کشور

سازمان  : سخنگوی  ث د ــوا ح سرویس 
6 نفر به دلیل  از مرگ  ــس کشور  اورژان
 15 تا  ســال  ابــتــدای  از  اصابت صاعقه 

اردیبهشت ماه خبر داد.
از  گفت:  این باره  در  یکتاپرست  بابک 
ابتدای سال تا کنون، سیل در میان سایر 
در  را  بیشترین سهم  حوادث طبیعی، 
تعداد فوتی ها داشته است و تعداد فوت 
شدگان مربوط به سیل 35 نفر است و در 
سیل های امسال، 41 شهروند هم مصدوم 
شدند.  سخنگوی اورژانس کشور، توفان را 
یکی دیگر از عوامل طبیعی مصدومیت 
شهروندان بیان کرد و ادامه داد: 24 نفر 
از شهروندان بر اثر توفان مصدوم شدند 
و خوشبختانه هیچ مورد فوتی گزارش 
نشده است، ضن آن که از ابتدای سال 
6 نفر براثر ریزش کوه مصدوم  تاکنون 
شدند. وی به دیگر عوامل جوی همچون 
گرد و غبار پرداخت و تاکید کرد: یک هزار 
و 69 نفر از شهروندان براثر گرد و غبار 

مصدوم و راهی بیمارستان شدند.
به  ــس کشور  اورژان  سخنگوی سازمان 
مقایسه آماری مصدومان به نسبت سال 
گذشته پرداخت و افزود: کل مصدومان 
مربوط به حوادث جوی به نسبت سال 
گذشته در زمان مشابه، رشد 9۷ درصدی 
قربانیان حوادث  دارد. همچنین آمار 
سال  مشابه  زمــان  با  مقایسه  در  جوی 
گذشته، افزایش 2 برابری داشته است .

بخشش  محکوم به قصاص 
پس از ۲۳ سال

توسعه حل  رئیس  ــوادث:  ح سرویس    
اخــتــلاف خــوزســتــان گــفــت: بــا تلاش 
دادگستری، شعبه ویژه قتل شورای حل 
اختلاف و ستاد صبر دزفول، اولیای دم 
لرستانی از قصاص قاتل فرزند خود پس از 
23 سال صرف نظر کردند و زندگی دوباره 

به او بخشیدند.
مانت  ا لحمید  عبدا الاســـلام  حجت 
بهبهانی اظهار داشت: با توجه به وظیفه 
ذاتی شورای حل اختلاف، مدتی پیش 
پرونده قتلی که 23 سال پیش در دزفول 
رخ داده بود و منجر به ایجاد اختلافات 
شدید و نزاع بین 2 طایفه ساکن استان 
لرستان شده و آرامش منطقه را سلب کرده 

بود، بررسی شد.
به گزارش ایسنا، وی افزود: با ابراز ندامت 
و پشیمانی قاتل از بزه خود و همچنین 
شعبه  از  او  خانواده  مکرر  درخواست 
ویژه قتل، شورای حل اختلاف دزفول 
فصل  و  منظور حل  به  وساطت  بــرای 
موضوع، با موافقت رئیس دادگستری این 
شهرستان، اعضای این شعبه به خرم آباد 
عزیمت کردند و با هماهنگی های صورت 
گرفته، چندین جلسه با بزرگان و ریش 
اولیای دم برای اخذ رضایت  سفیدان 
برگزار و اقدامات اولیه را انجام دادند که 
از مدتی  تلاش ها پس  و  اقدامات  این 
نتیجه داد و اولیاء دم پس از 23 سال از 
قاتل فرزند خود گذشت کردند و زندگی 
دوباره به او بخشیدند و این پرونده به 

صلح و سازش منتهی شد.

موبایل قاپان با شلیک پلیس  
به پایان راه رسیدند 

سرکلانتر دوم پلیس   سرویس حوادث: 
پیشگیری پایتخت از دستگیری 2 موبایل 
قاپ و اعتراف متهمان به 30 فقره سرقت 

خبر داد.
دوم  سرکلانتر  افشار  محمد  سرهنگ 
پلیس پیشگیری پایتخت اظهار داشت: 
تیم عملیاتی 134 شهرک قدس در حال 
گشت زنی بودند که راکب و ترک نشین 
تلفن  سرقت  قصد  که   موتورسیکلت 
مشاهده  داشتند  را  شهروندی  همراه 
کردند که سارقان هم با دیدن ماموران 
پس  که  گریختند،  خطرناکی  طور  به 
قاپان  موبایل  گریز  و  تعقیب  مدتی  از 
اقدام به استفاده از گاز اشک آور به سمت 
عوامل کلانتری کردند که پس از 10 دقیقه 
تعقیب و گریز در نهایت با شلیک پلیس 
موبایل قاپان زمینگیر و دستگیر شدند. 
همچنین یکی از سارقان هنگام فرار از 
ناحیه پا مورد اصابت گلوله قرار گرفت که 
در بازرسی اولیه از متهمان 2 عدد تلفن 
همراه مسروقه که به تازگی سرقت کرده  
به همراه  متهمان  و  بودند، کشف شد 
اموال مسروقه به کلانتری منتقل شدند.
سرکلانتر دوم پلیس پیشگیری پایتخت، 
به انتقال متهم به مراکز درمانی  و تحت 
درمان قرار گرفتن وی اشاره کرد و ادامه 
شد  مشخص  اولیه  تحقیقات  در  داد: 
که موبایل قاپان 24 ساله و دارای سابقه 
کیفری هستند و    به 30 فقره موبایل قاپی 
اعتراف کردند. کشف جزئیات پرونده در 

دستور کار قرار دارد.

سازمان ملل: سیل در شرق 
آفریقا به ۷۵۰ هزار نفر آسیب زد
 ۷50 سازمان ملل اعلام کرد نزدیک به 
هزار نفر براثر سیل در شرق آفریقا آسیب 

دیده اند.
به گزارش ایسنا، همچنین بر اثر سیلاب 
در این منطقه 234 هزار نفر آواره و بیش از 
236 نفر کشته شدند که بیش از 229 نفر 
از این آمار به تنهایی مربوط به کنیا است.
دفتر هماهنگی امور بشردوستانه سازمان 
ملل متحد )OCHA( همچنین گفت 
مقامات محلی کنیا گزارش داده اند که 
بیش از 285 هزار نفر در سراسر این کشور 
تحت تاثیر پیامدهای سیل قرار گرفته اند.
ــلام کــرد کــه تاکنون  ــن ســازمــان اع ای
افراد  به  بهداشتی  و  نقدی  کمک های 

آسیب دیده رسانده است.
به گــزارش شینهوا، در همین حال در 
160 هزار نفر تحت  لی هم بیش از  سوما
تاثیر سیل قرار گرفتند و همچنین سیل 
از 19 آوریل تاکنون جان ۷ کودک را در این 

کشور گرفته است.

نشست خبری مشترک 
 اسلامی و گروسی 

در اصفهان

عکس:  ایسنا

گروسی : باید با 
ایران همکاری 

کنیم تا به مسیر 
قبلی برگردیم 

و شرایط را 
برای بازگشت 

به برجام 
تسهیل کنیم 

و می دانیم که 
چه اقداماتی 

باید در این 
زمینه انجام 

شود

مدیرکل آژانس اتمی:

خبر

اجتماعی

ضرورت پیگیری بیمه کارگران ساختمانی
برای  که  مهارت هستم  کارت  دارای  کارگر ساختمانی 
پیگیری روند بیمه کارگران ساختمانی چندین مرتبه به 
اداره تأمین اجتماعی ملارد استان تهران مراجعه کرده ام 
و مسئولان آن در پاسخ به مراجعات من می گفتند که 
از سال 139۷ تاکنون هیچ سهمیه ای برای بیمه کارگران 
از مسئولان ذیربط  ساختمانی اختصاص نیافته است. 
در وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی تقاضای رسیدگی 

و پاسخگویی دارم.
سید هاشم شکوری   

 نظارت سازمان استاندارد
 بر کیفیت مصالح ساختمانی

لوله هـای آب کـه در صنعـت سـاختمان بـه کار مـی رود، 
بی کیفیـت  و  نـازک  بسـیار  قیمـت  افزایـش  علیرغـم 
لوله کشـی های  می دانـد  خـدا  کـه  می شـوند  تولیـد 
بناهـای جدیـد؛ در آینـده نه چنـدان دور چـه مصیبتـی 
بـرای سـاکنان آنهـا به وجـود می آورنـد کـه ایـن خطـر 
می توانـد بـرای آهـن آلات هـم وجـود داشـته باشـد. از 
سـازمان اسـتاندارد انتظار مـی رود که بـر کیفیت مصالح 

سـاختمانی نظـارت بیشـتری داشـته باشـد.
فعال صنعت ساختمان   

به تعهدات خود عمل نکردند
لیات  در تعطیلات نوروزی سفری 23 روزه به عتبات عا
از طریق شرکت شمسا داشتیم. با توجه به هزینه ای که 
از ما دریافت شده بود باید هتل درجه یک برایمان در 
نظر گرفته می شد اما اقامت 11 روزه ما در نجف در هتلی 
درجه 2 بود که قرار شد بعد از سفر مابه التفاوت کرایه آن 
را به حسابمان واریز کنند، اما بعد از چندین بار تماس 
و پیگیری مبلغ پرداختی بسیار کم بود و حتی به شبی 
یک دینار هم نرسید! با توجه به گرانی هزینه های سفر 
به عتبات، از سازمان حج و زیارت انتظار می رود که بر 
عملکرد شرکت های زیارتی نظارت بیشتری داشته باشد 

تا از زائران سوءاستفاده های مالی نشود.
حبیب محمدقلی ها ـ اسلامشهر )حومه تهران(   

 فروشگاه های زنجیره ای
 گران فروشی می کنند

نحـوه  بـر  بایـد  از مصرف کننـدگان  سـازمان حمایـت 
نرخ گذاری و قیمت اجناس در فروشـگاه های زنجیره ای 
ماننـد افق کوروش نظارت بیشـتری داشـته باشـد. اغلب 
ایـن فروشـگاه ها علیرغـم سـودهای کلانـی کـه از فروش 
بـالای اجنـاس خـود دارنـد؛ برخـی از کالاهـای خـود را 
گرانتـر از قیمت مصرف کننـده در اختیار مشـتریان قرار 
می دهنـد و ایـن در شـرایطی اسـت کـه مـردم بـه امیـد 
انـدک تخفیـف در قیمـت اجنـاس از ایـن فروشـگاه ها 

خریـد می کننـد.
رفوگران ـ تلفن به خط ارتباطی   

تشکر از پاسخگویی شرکت پست ایران
بـرای پیگیـری ارسـال مرسـوله ام بـا سـامانه گویـای 193 
شـرکت پسـت جمهـوری اسـلامی ایـران تمـاس گرفتـم 
کـه بـا راهنمایـی سـامانه و تماس بـا اپراتـور متوجـه زمان 
ارسـال مرسـوله ام شـدم و از اینکه بسـیار راحت توانستم 
بـا این شـرکت تماس بگیـرم و مشـکلم حل شـد؛ از اداره 
پسـت منطقـه و روش اصولـی ارسـال مرسـولات تشـکر و 

قدردانـی می کنـم.
امیری ـ مشتری شرکت پست ایران   

ضرورت مرمت جاده سیاهکل ـ دیلمان
رفت و آمد کامیون های سنگین حامل سیمان در جاده 
از میان رفتن  باعث  استان گیلان  ـ دیلمان  سیاهکل 
آسفالت مسیر و ایجاد چاله های عمیقی در جاده شده 
است. که برای مرمت و بازسازی آسفالت و پیشگیری از 
و شهرسازی سیاهکل  راه  اداره  بیشتر جاده،  تخریب 
را  لح  کامیون های سنگین حمل مصا و آمد  باید رفت 
از جاده مزبور کاهش دهد و یا با گرفتن عوارض بیشتر 
اقدام بازسازی جاده  برای  بار،  کامیون های حمل   از 

 کند.
تلفن به خط ارتباطی ـ دیلمان )گیلان(   

حضور مهاجران غیرقانونی نگران کننده 
است

مهاجران  حضور  افزایش  از  که  شهروندی  عنوان  به 
غیرقانونی افغانستانی به کشورم بسیار نگرانم، تقاضا دارم 
که برای جمع آوری آنان از سطح شهرها اقدام کنند. حضور 
آنان به قدری درکشورمان زیاد شده است که به ویژه در 
روزهای تعطیل احساس می کنم که از هر 10 ایرانی حداقل 
4 نفر افغان هستند! ضمن آن که مدتی است اخبار مربوط 
به تبهکاری ها و رفتارهای غیراخلاقی برخی از این افراد 
نیز زیاد شده است. در شرایطی که این اتباع از پرداخت 
لیات معاف هستند و از خدمات کشورمان به رایگان  ما
بهره می برند؛ باید قوانین سفت و سختی برای حضور و 

زندگی آنان در ایران تصویب و اجرا شود.
بانوی هموطن   

نشریات طنز برای کشور ضروری است
سـال های گذشته نشـریه های طنز مانند توفیق و گل آقا 
و نیز سـریال های طنز صداوسیما بسـیاری از خواست ها 
و مشـکلات مـردم را به خوبـی بیـان و نقـد می کردند که 
مـورد توجه مـردم و حتی مسـئولان قـرار می گرفـت؛ اما 
اکنـون از آن نشـریه ها و برنامه هـای طنز چنـدان خبری 
نیسـت. از سـوی دیگر عـدم اطلاع رسـانی اصولی باعث 
شـده اسـت مـردم بـرای آگاهـی از خبرهـای داخلـی و 
خارجـی بـه فضـای مجـازی و شـبکه های بیگانـه سـوق 
داده شـوند تـا آنجـا کـه هـر روز متأسـفانه شـاهد کاهـش 
آمـار بینندگان شـبکه های سـیما و خوانندگان نشـریات 

. هستیم
تلفن به خط ارتباطی   

رئیس پلیس راهور تهران بزرگ  حــوادث:  سرویس 
جزئیات اجرای طرح »گذرگاه عابرپیاده« را تشریح 

کرد.
سرهنگ سید ابوالفضل موسوی پور با اشاره به شمار 
جانباختگان تصادفات رانندگی گفت: بر اساس تحلیل های همکاران 
من در پلیس راهور، 41 درصد متوفیان تصادفات سال گذشته، عابران 
پیاده بودند و متاسفانه 60 درصد این افراد در بزرگراه ها جان خود را از 
دست دادند. در واقع می توان گفت که این افراد، درحال عبور عرضی 
غیرمجاز از بزرگراه ها فوت کردند؛ در حالی که اصلا نباید در این محل ها 

تردد می کردند.
رئیس پلیس راهور تهران بزرگ ادامه داد: سال گذشته در بزرگراه های 
آزادگان، آیت الله سعیدی و شهید صیاد شیرازی بیشترین تصادفات 
فوتی رخ داده است و در تمامی این تصادفات، همکاران من هنگام رسم 

کروکی، تقصیر عابران پیاده را هم لحاظ کردند.
وی افزود: متاسفانه علاوه بر این که عابران پیاده در این تصادفات نقش 
دارند؛ 11 درصد تصادفات هم در محل هایی رخ داده که خط  کشی عابر 
پیاده وجود داشته است، یعنی رانندگان باید حق تقدم عابران پیاده را 
رعایت و توقف می کردند، اما این کار را نکردند و منجر به وقوع تصادفات 

شدند.
رئیس پلیس راهور تهران بزرگ ادامه داد: خط کشی عابرپیاده محلی 
است که عابر می تواند در امنیت کامل از معابر عبور کند و رانندگان  باید 
تا ردشدن فرد از خیابان توقف کنند، اما شاهد هستیم که این اتفاق در 

برخی مواقع رخ نمی دهد.
با اشاره به آمار تصادفات رانندگی در سال جاری گفت:  موسوی پور 
فروردین ماه سال جاری 49 درصد فوتی تصادفات، عابرین پیاده بودند و 
61 درصد این تصادفات در بزرگراه ها رخ داد. همچنین 12 درصد تصادفات 
در خطوط عابر پیاده رخ داد و این آمار نشان دهنده افزایش 10 درصدی 

تصادفات منجر به فوت عابران پیاده امسال در پایتخت است.
رئیس پلیس راهور تهران بزرگ ادامه داد: امسال بیشتر این تصادفات در 

بزرگراه های شهید زین الدین و آزادگان رخ داد.
موسوی پور با اشاره به ضرورت کاهش شمار عابران پیاده جانباخته در 

تصادفات گفت: در همین زمینه طرح »گذرگاه عابرپیاده« در 3 حوزه 
از اول اردیبهشت ماه در  مهندسی ترافیک، آموزش و اعمال قانون 
پایتخت اجرایی شد. در این طرح اولویت ما، احیای خط کشی خطوط 
عابرپیاده است، همچنین در محل هایی که پل عابر و گذرگاه وجود 
دارد، موانعی نصب می شود تا عابران نتوانند وارد خیابان و معبر و به 
استفاده از این گذرگاه ها هدایت شوند. در زمینه مهندسی ترافیک 
هم افزایش روشنایی های گذرگاه های عابرپیاده در دستور کار است و 

هماهنگی های آن انجام شده است.
موسوی پور گفت: هم رانندگان و هم عابران پیاده شامل دانش آموزان، 
دانشجویان، افراد مسن و در واقع همه گروه های سنی در این باره نیاز 
به آموزش های بیشتر دارند که ما از تمامی ظرفیت های خود در این باره 

استفاده می کنیم.
وی افزود: اطلاع رسانی از طریق رسانه ها، ارائه آموزش به صورت حضوری 
از جمله  و توزیع کلیپ های مختلف در شبکه های اجتماعی  تهیه  و 
اقدامات پلیس راهور تهران در زمینه آموزش و ارتقای فرهنگ ایمنی است.
رئیس پلیس راهور تهران بزرگ ادامه داد: در 62 نقطه مهم تقاطعی،  
کنند  ــادآوری  ی رانندگان  به  تا  داشت  همکاران من حضور خواهند 
هنگامی که چراغ راهنمایی و رانندگی زرد می شود؛ باید برای عبور 
عابران پیاده باید پشت خط عابر توقف و حق تقدم افراد پیاده را رعایت 
کنند. همچنین رانندگانی که روی خطوط عابرپیاده توقف کرده یا پارک 
می کنند، منتظر برخورد پلیس باشند. در همین 2 هفته ای که از اجرای 
این طرح می گذرد؛ بیش از 30 هزار خودرو در این رابطه جریمه و اعمال 

قانون شده اند.
بیشترین میزان  تهران بزرگ درباره مناطقی که  پلیس راهور  رئیس 
18،4،5،14 بیشترین میزان  ادامــه داد: مناطق  تصادفات را دارنــد؛ 
تصادفات را در سال گذشته داشتند، بنابراین ما در این مناطق طرح  های 

ویژه ای در دست بررسی داریم که به کاهش تصادفات منجر شود.
که  باشد  گونه ای  به  باید  ترافیک  مهندسی  اعتقاد وی، شرایط  به 
گذرگاه ها قابل تردد باشد؛ عابران پیاده هم باید فقط از گذرگاه ها تردد 
کنند و رانندگان باید بدانند که حق تقدم عبور با عابران پیاده است و 

آنان باید در امنیت کامل از معابر عبور کنند.

طرح جدید پلیس
 برای کاهش شمار تلفات عابران

واکنش دستگاه قضا به خبر ترخیص 
لوده از گمرک بندرعباس   روغن های  آ

رئیس پلیس راهور تهران بزرگ اعلام کرد

گزارش

اجتماعی

سرویس خبر: دادستان مرکز استان هرمزگان 
ادعای یک فعال رسانه ای مبنی بر ترخیص 4۷ 
هزار تن روغن های آلوده از بندر شهید رجایی 

را تکذیب کرد.
بازدید خبرنگاران  اکبری در حاشیه   عارف 
اعزامی از بندر شهید رجایی و محل نگهداری 
آلوده، در هفتمین تور  روغن های  خوراکی 
رسانه ای نظارتی قوه قضاییه به استان هرمزگان 
در جمع خبرنگاران، افزود: سازمان غذا و دارو 
آزمایش هایی را بر روغن های وارداتی انجام 
داد و برخی از محموله ها که از نظر سلامت 
ترخیص  اجــازه  نداشتند  کیفیت مشکلی  و 
یافتند. وی ادامه داد: به یک محموله 44 هزار 
تنی که فاقد سلامت و استانداردهای لازم و 
تعیین شده از سوی سازمان غذا و دارو بود، 
اجازه ترخیص داده نشد و همچنان در مخازن 

نگهداری می شود.
وی اظهار داشت: روغن های ترخیص شده 
اجازه سازمان غذا و دارو را داشتند، اما محموله 
44 هزار تنی روغن های آلوده اجازه ترخیص 
ندارد و همچنان در مخزن های بندر است.

اکبری اظهار داشت: روغن های ترخیص شده 
هیچ مشکلی نداشتند و مطمئن باشید که اگر 
حتی یک هزارم درصد هم مشکل داشتند، به 

هیچ وجه اجازه ترخیص داده نمی شد.
بر  تأکید  با  استان هرمزگان  مرکز  دادستان 
این که ما مستند قانونی داریم که روغن های 
افزود:  ترخیص شده هیچ مشکلی ندارند؛ 
سازمان غذا و دارو و گمرک که نهادهای دولتی 
محموله  که  قبل  سال   2 همان  از  هستند، 
روغن ها به کشور آمد، مانع ترخیص روغن های 
آلوده شدند و این ادعا که دولت این روغن ها را 

ترخیص کرده است، صحیح نیست.
وی ادامه داد: 44 هزار تن روغن از نظر سازمان 

و  نــدارد  انسانی  قابلیت مصرف  دارو  و  غذا 
2 سال قبل تاکنون اجازه  به همین دلیل از 
ترخیص نیافته اند، اما روغن های ترخیص شده 

هیچ مشکلی برای مصرف ندارند.
رئیس کل دادگستری هرمزگان هم جزئیاتی از 
توقیف یک محموله 44 هزارتنی روغن خوراکی 
در بندر شهید رجایی به ارزش ۷0 میلیون یورو 

را اعلام کرد. 
به گزارش مهر، مجتبی قهرمانی با بیان اینکه 
سلامت شهروندان خط قرمز دستگاه قضاست، 
اظهار داشت: در همین زمینه یک محموله 44 
هزار تنی روغن به ارزش ۷0 میلیون یورو در بندر 
شهید رجایی وجود دارد و به هیچ عنوان اجازه 
به آن نمی دهیم و شرکت فروشنده  ترخیص 
این روغن ها هم مدعی شده است که محموله 

را پس می گیرد.
وی افزود: اکنون پیگیر این موضوع هستیم 
این رابطه برگزار  و هفته آینده جلسه ای در 
می شود و مسئولان مربوطه را دعوت کرده ایم 
که در این جلسه نسبت به این موضوع پاسخگو 
باشند. برای مدیران مربوطه، پرونده کیفری 
و  اموال عمومی تشکیل شده است  تضییع 
این پرونده در بازپرسی دادسرای بندرعباس 

در حال پیگیری است. 
اســتــان هرمزگان  دادگــســتــری  کــل  رئیس 
ادامه داد: درباره این پرونده سازمان غذا و 
و  انجام داده  را به خوبی  لت خود  دارو رسا
را تحت  امکان مصرف ندارد  محموله ای که 
هیچ شرایطی تأیید نکرده است. این روغن ها 
در قالب 3 محموله به بندر شهید رجایی وارد 
شده است. 2 مورد از این محموله ها مربوط به 
یک شرکت ترکیه ای و یک محموله مربوط به 
یک شرکت آرژانتینی است و وارد کننده این 
روغن ها هم شرکت بازرگانی دولتی است.

سرویس حوادث: فروردین ماه سال 1393 با شکایت شهروندان مهرشهر 
کرج چندین کامیون زباله از یک خانه ویلایی در این منطقه خارج شد 
و تصور نمی رفت که بار دیگر و با گذشت حدود 10 سال این خانه باز هم 

خبرساز شود.
به گزارش ایرنا، داستان از این قرار است که یک فرد با جمع آوری و انباشت 
زباله ها در ساختمان ویلایی خود ضمن ایجاد مشکلات زیست محیطی  ، 
توجه رسانه های جمعی و دستگاه های خدماتی را در سال 1393 به فاز4  

مهرشهرکرج جلب کرد.
مرد زباله گرد برحسب عادت طی ماه های اخیر با تبدیل ویلای خود 
به محل انباشت پسماندهای خشک وتر، دفتر شکایت های مردمی 
خود را مفتوح گذاشت تا اینکه دوباره مدیریت شهری کرج به سراغ 

زباله  های گمشده رفت.
هرچند انباشت زباله ها در این خانه ویلایی حاصل ماه ها کار این مرد 
دوستدار پسماند است، اما همسایگان در اردیبهشت ماه 1403 یکصدا 

شهرداری و رسانه های جمعی را به کمک طلبیدند.
آنطور که همسایگان این مرد می گویند؛ کمتر کیسه زباله ای از دست مرد 
دوستدار پسماندها فرصت انتقال به خودروهای حمل زباله شهرداری 
پیدا می کند و با غروب آفتاب، محل را از زباله خالی می سازد و به خانه 

خود انتقال می دهد.

او که سال 1393 حدود 45 سال داشت و اکنون با حدود 55 سال سن 
همین رویه را ادامه می دهد و اتاق ها، حیاط و پشت بام خانه اش را به 

محل انباشت زباله ها بدل کرده است.
به گفته همسایگان، او چند سال قبل با بیرون کردن مادر پیرش ازخانه ، 

به جمع آوری بسته های زباله و انتقال آنها به این مکان روی آورد.
 ساکنان محله 402 فاز 4 مهرشهرکرج می گویند که انباشت زباله و بوی 

تعفن، خواب و خوراک و آسایش را به کام آنان تلخ کرده است.
آنان می افزایند : خانه های اطراف از جانوران موذی در امان نمانده اند 
و آنطور که شواهد نشان می دهد، این فرد به تنهایی در میان زباله ها 
زندگی می کند و هنوز علت رو آوردن وی به این کار برای مردم مشخص 

نیست.
حسین دقیقیان ـ شهردار منطقه 4 کرج هم به ایرنا گفت : به دنبال 
شکایت شهروندان کرجی طی 2 روز گذشته 3 کامیون زباله های خشک 
وتر از خانه ویلایی این فرد جمع آوری شد و به منطقه »حلقه دره« استان 

البرز انتقال یافت.
وی اظهار داشت: با توجه به تکرار این اقدام توسط فرد مذکور، قرار 
است برای انتقال وی به مراکز درمانی و به احتمال مکان های نگهداری 

اقدام های لازم صورت گیرد. 

این مرد عاشق زباله است !


